
SUSTANTIVO

I meningen har substantivet funktionen att nämna saker

Substantivet har en stam och en ändelse som i spanska talar om två viktiga saker: 
 

   Género   (genus) 
        Número  (numerus) 

 

 
GÉNERO / GENUS					     

En español los géneros son:		                         På svenska är genus  
masculino (maskulinum)			                         neutrum (T- genus/ ett äpple) 
palabras terminadas en –o			              utrum (N-genus/en bil)

Femenino (femininum) 
palabras terminadas en –a

GÉNERO
Masculino Femenino

perro (hund) fruta (frukt)
bolso (väska) mesa (bord)

 
Undantag 
Det finns ord som slutar varken på –o eller –a 
För dessa gäller 
 
Son sustantivos femeninos

1.	 Ord som slutar på -dad 
Till exempel: 
ciudad  (stad) 
verdad (sanning) 
navidad (jul) 
calidad (kvalité) 
novedad (nyhet)

 
2. Ord som slutar på -ión  
    Till exempel: 
    religión   (religion) 
    canción   (sång) 
    ficción (fiction) 
    región (region) 
    emoción (emotion)



Son sustantivos masculinos 
 
De flesta substantiv som slutar på konsonant är maskulina 
Till exempel 
calor (värme) 
reloj (klocka) 
pan (bröd) 
árbol (träd)

Några substantiv som börjar på -a eller -ha och betonas på första stavelse är maskulina i singular 
men feminina i plural.

el agua (vattnet),  las aguas (vattnen).

 
Andra undantag 
Ett litet antal substantiv som slutar på -a är maskulina 
Till exempel 
día (dag) 
mapa (karta) 
problema (problem) 
idioma (språk) 
tema (tema) 

Ett litet antal substantiv som slutar på -o är feminina 
Till exempel 
foto (foto) 
mano (hand) 
radio (radio)

NÚMERO / NUMERUS

Numerus talar om det gäller en sak eller individ eller flera saker eller individer. 
Generellt gäller att substantiv som i singular slutar på en vokal får i plural ändelsen –s 
Och att substantiv som slutar på konsonant får i plural ändelsen -es

NÚMERO
Singular Plural

libro (bok) libros (böcker)
amiga (väninna) amigas (väninnor)
ciudad (stad) ciudades (städer)
tren (tåg) trenes (tåg)

 



Undantag

1.	 Substantiv som i singular slutar på -s blir oförändrad i plural. Det är artikeln som avgör an-
talet.

Singular: el lunes (måndagen)	 Plural: los lunes (måndagarna), 
                la crisis (krisen)                                        las crisis (kriserna), 
 

2.	 Sustantiv som slutar på -z får i plural ändelse -ces

Singular: lápiz (penna)		  Plural:  lápices (pennor) 
                pez (fisk) 		               peces (fiskar) 
                raíz (root)	                                      raíces (rötter)

 

3.	 Sustantiv som slutar på -y får i plural ändelse -es

Singular:  ley (lag)		  Plural:   leyes (lagar) 
                 rey (kung)                                                  reyes (kungar)

 

4.	 Substantiv som slutar på vokal med accent får -es

Singular:  rubí (rubin)		  Plural:   rubíes (rubiner) 
                   tabú (tabu)	                                tabúes (tabuer)


